



通告編號: 17-18 / 014c

中一級通識教育科學習活動

敬啟者：

為增加學生對香港歷史的認識及提供不同的學習經歷，本校現安排中一級學生到尖沙咀香港歷史博物館進行學習活動。各班活動日期安排如下：

班別	日期	集合時間 / 地點	解散時間 / 地點
1A, 1B, 1C, 1D	23 / 10 / 2017 (星期一)	1 : 20 p.m. / 課室	5:00 pm / 學校

當天活動將安排專車接送同學往返，同學需繳交車費（港幣二十一元六角）。上述費用採用自動轉賬方式繳費，請家長於十一月四日前將有關款項存入轉賬戶口，並保存款項十四天直至完成轉帳手續。

活動當日為正常上課日，所有同學必須出席是次活動。若同學因特別事故而未能出席，須於十月十三或以前書面詳述理由，向校方請假。若當日天文台懸掛三號或以上風球或紅色暴雨警告，則活動自動取消，同學須按原定時間表上課。

為資助正在領取社會綜合援助或學生資助全/半費津貼的同學，所有由學校舉辦的全校或全級之全方位學習活動，均可自動獲得賽馬會全方位學習基金資助，豁免收費。尚未辦理之同學可到校務處向李小姐辦理，請帶備社會綜合援助號碼或學生資助資格證明書。所遞交的資料，將會保密處理。

此致

各位家長 / 監護人

天主教郭得勝中學

韓思聰校長 謹啟

二零一七年十月六日

通告編號: 17-18 / 014c

回 條

敬覆者：本人知悉 貴校舉行之中一級通識教育科學習活動的安排。本人定當督促敝子弟準時出席，並將車費轉賬至戶口。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 班號：_____

家長 / 監護人簽署：_____

二零一七年十月六日



Ref: 17-18 / 014e

6 October, 2017

Dear Parents / Guardians,

Liberal Studies Activity for S1 Students

To improve students' knowledge about Hong Kong history and enjoy different learning experiences, a visit to the Hong Kong Museum of History has been organized for S1 students. Details are as follows:

Class	Date	Assembling Time & Location	Dismissal Time & location
1A, 1B, 1C, 1D	23/10/2017 (Mon)	1 : 20 p.m. / Homeroom	5:00pm / School

Two-way coach service is provided at the cost of **HK\$21.6** which will be collected **via autoPay** and should be available in the bank account **before 4 November and be kept for 14 days until the transaction is complete.**

The visit, being held on a normal school day, is **compulsory for all students.** For pre-arranged absences, an official letter of absence should be submitted to school **before 13 October.** In case of extreme weather conditions (typhoon signal no.3 or above, or red / black rainstorm signal), the activity will be cancelled, and lessons will resume as normal.

All fees will be exempted for students having registered as recipients of The Hong Kong Jockey Club Life-wide Learning Fund (those receiving **full / half remission** under the "Student Financial Assistance Scheme" (SFAS) or "CSSA"). Registration can be done at the General Office (Ms Lee) upon presentation of the **CSSA number** or the **Eligibility Certificate (EC)** issued by the SFAA. All personal data will be dealt with in strict confidence.

Yours sincerely,
Hon Sze Ping, Steven
Principal

Ref: 17-18 / 014e

Reply Slip

6 October, 2017

I am fully aware of the arrangements for the above activity, and will remind my son / daughter to be punctual and deposit the coach fee accordingly.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian signature: _____